

CATALO Natural Aloe Vera Extract (200:1 Concentrate) is produced from the highest quality aloe vera by an advanced technology and under stringent quality control. CATALO Aloe Vera Extract (200:1 Concentrate) contains a high concentration of polysaccharides which is well known for supporting healthy digestive and immune system. The gel from the aloe vera leaf has been used for centuries as a topical remedy for minor burns, cuts, and other skin irritations. It even has a reputation as a beauty aid.

Main Functions:

- Help digestion and improve bowel movement
- Detoxify the body and remove waste
- May assist in stabilizing blood sugar and blood lipids
- Nourish skin and hair
- If use externally: soothe and protect skin, relieve minor burns, sunburns and skin irritations

Suitable for: Occasional constipation, digestive problem, want healthy skin and hair, concerned about blood sugar



Natural Aloe Vera Extract
天然蘆薈精華

Digestive Support

Detoxification

- Promote healthy digestive system
- Support healthy immune system

45 Softgels
DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2 Softgels (2994mg)

Servings Per Container: About 22

Amount Per Serving			
Natural Aloe Vera Extract (200:1 Concentrate)			50mg
(Equivalent to 10,000mg Fresh Aloe Vera Inner Leaf Gel)			
Energy (kcal)	20	Carbohydrates (g)	0
Total Fat (g)	2	- Sugars (g)	0
- Saturated Fat (g)	0	Protein (g)	0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	0
Serving Directions	For adults, take 1-2 softgels daily For age 6-18, take 1 softgel daily Take after meal For external use: Puncture the softgel and squeeze out the aloe vera gel and apply on the skin		
Ingredients	Natural Aloe Vera Extract (200:1 Concentrate) Other Ingredients: Soybean Oil, Gelatin (Softgel), Humectant (Glycerin), Glazing Agent (Beeswax), Purified Water, Antioxidant (Soybean Lecithin Oil), Color (Titanium Dioxide). Contains Soy		
Storage	Keep in a dry and cool place Avoid direct sunlight		
Net Weight	67.4g (1497mg x 45 softgels)		

This product is not registered under the Pharmacy and Poisons Ordinance or the Chinese Medicine Ordinance. Any claim made for it has not been subject to evaluation for such registration. This product is not intended to diagnose, treat or prevent any disease.

This product is made from natural sources and may have color variation. This is a normal phenomenon and does not affect product quality.

* Not suitable for pregnant women

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Natural Health USA Inc.

City of Industry, CA 91748, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods

5/F, Suite C-D, 15 Cheung Shun St., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
2910

美國家得路天然蘆薈精華 (200倍濃縮)

選用優質天然蘆薈，採用獨特先進科技，製成200倍天然蘆薈濃縮精華，容易被人體吸收，功效顯著。研究指出蘆薈能有助減輕偶發性便秘及腸胃不適、提升人體免疫能力。蘆薈的營養成份，或有助於穩定血糖或血脂。蘆薈更具有排毒功能，能滋潤及美白肌膚，祛除粉刺，並使頭髮柔軟、有光澤的美好功效。

主要功效：

- 暢通腸道，減輕偶發性便秘，幫助排走體內毒素
- 或有助於穩定血糖或血脂
- 滋潤肌膚、潤澤秀髮、美白並祛除粉刺
- 外用：有效修護皮膚，維持皮膚健康，舒緩因灼傷或太陽曬傷引致的皮膚不適

適用人士：偶發性便秘，腸胃不適，排便不暢，關注皮膚及頭髮健康，適合關注血糖的人士服用

營養資料

食用份量：2粒 (2994毫克)
每包裝所含食用份量：約22

每食用份量

天然蘆薈精華 (200倍濃縮) (相等於新鮮蘆薈10,000毫克)	50毫克
能量 (千卡)	20
蛋白質 (克)	0
總脂肪 (克)	2
-飽和脂肪 (克)	0
-反式脂肪 (克)	0
碳水化合物 (克)	0
-糖 (克)	0
鈉 (毫克)	0

建議食法	成人：每天1次，每次1-2粒 6-18歲：每天1粒。請於餐後服用 外用：刺破膠囊把裡面啫喱狀的蘆薈塗在皮膚上，輕按摩至完全被吸收
成份	天然蘆薈精華 (200倍濃縮) 其他成份：大豆油，骨膠原膠囊 (明膠)，水份保持劑 (甘油)，上光劑 (天然蜂蠟)，淨水，抗氧化劑 (大豆卵磷脂油)。含大豆
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射
內容量	67.4克 (1497毫克 x 45粒)
此日期前最佳	如盒所標示 (日月年)

此產品沒有根據《藥劑業及毒藥條例》或《中醫藥條例》註冊。為此產品作出的任何聲稱亦沒有為進行該等註冊而接受評核。此產品並不供作診斷、治療或預防任何疾病之用。

此產品源自天然成份，顏色深淺略有差異或變化屬正常現象，不影響產品質素。

*孕婦不適宜服用

美國 CATALO 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：CATALO.COM

產品編號 2910